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Side 2

Spørgsmål: 

Ministeren bedes oplyse, hvor stort et skattemæssigt provenu det forventes, at sagerne om 
multinationale selskaber og/eller kapitalfondsejet selskaber, hvor SKAT har mistanke om 
skatteunddragelse, vil indbringe til den danske statskasse? Hvis dette ikke kan oplyses for 
nuværende – hvornår forventer ministeren da at kunne oplyse dette?

Svar: 

På nuværende tidspunkt er det ikke muligt at oplyse om størrelsen af et skattemæssigt pro-
venu.

I øjeblikket er et antal kapitalfondssager herunder sager om indeholdelse af rente- og udbyt-
tekildeskat under udarbejdelse, andre sager verserer ved Landsskatteretten og enkelte er 
indbragt for domstolene. Sagerne er komplicerede, og der er tale om et område, hvor der 
ikke foreligger retspraksis. Når domstolene har truffet afgørelse og praksis er afklaret, vil 
det i højere grad være muligt at oplyse om provenuets størrelse.


